

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. CX.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

5 multo plus cc. millibus passuum abesset. Hunc virum & hanc regionem proximo anno diuersis e partibus Tib. Caesar adgredi statuit. Sento Saturnino mandatum, ut per Catos, excisis continentibus Herciniæ siluis, legiones Boiohæmum (id regioni, quam incolebat Maroboduus, nomen est) duceret: ipse a Carnuto, qui locus Norici regni proximus ab hac parte erat, exercitum, qui in Illyrico cretebat, ducere in Marcomannos orsus est.

- 1 CAP. CX. Rumpit interdum, interdum moratur præposita hominum fortuna. Præparauerat iam hiberna Caesar ad Danubium, amotoque exercitu, non plus quinque dierum itinere a primis hostium, Saturninum adiu-
- 2 veri placuerat: cuius copiarum pane æquali diuise interuallo ab hoste, intra paucos dies in prædicto loco cum Caesare iuncturæ erant; cum vniuersa Pannonia, insolens longæ pacis bonis, & adulta viribus Dalmatia, omnibus tractus eius gentibus in societatem adductis,
- 3 ex constituto arma corripuit. Tum necessaria gloriosis præposita: neque tutum visum, abdito in interiora exercitu, vacuum tam vicino hosti relinquere Italiam. Gentium nationumque, quæ rebellauerant, omnis numerus amplius dccc millibus explebat. ccc fere pedum colligebantur, armis habilia;
- 4 equitum nouem. cuius immensæ multitudinis, parentis acerrimis ac peritissimis ducibus, pars pete-